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REPUBLIKA HRVATSKA
SisnN sro -KNrN sKA ZuP.lNr'Il
operNa nuZrc
OPCINSKO VTJECE

KLASA: 021-05/18-01/6
URBROJ : 2182 I 08 -02-18 -2

Gradac, 12. Prosinca 2018'g'

ZAPISNIK
s 10. sjednice Opdinskog vijefa Opfine RuZi6

Sjednica ie odrLanal2. prosinca20IS' godine, u vijednici op6ine RuZi6 u Gradcu' s

podetkom u 19:00 sati.

Sjednici nazoini viiednici: .. -
Ante Duran, Petar S*u.t, Mijo Bojdi6, Tomis]1v Vuleti6, Damir Prnjak' Hrvoje Sudi6'

Ana Strunje, Milan Buzov, Mirko gikie' Josip Sudi6 i Sandra Goreta'

Ostali nazoini:
- Nadelnik OP6ine RuZi6, Ante Pijuk

- Zart4enk op6inskog nadelnika Dalibor Durdov'

- Gordana Mati6, referentica radunovodstveno - financijskih poslova

ZaPisniiar:
JosiPa Vrlja, Prodelnica

l0.sjednicuop6inskogvije6aop6ineRuZi6otvoriojepredsjednikopcinskogvije6a
Ante Duran.

Utvrdenojedajesjednicinazodnollvije6nikale'dapostojikv9ru1.^
predsj ednik j e utvrdio Au ,r, uiile nrci ui poziv dobili dnevni red za 10 ' sj ednicu'

Nadelnik op6ine Ante Pijuk predlaLe $a se. .u dnevni red uvrsti pod todkom 17'

prijedlogodlukeoprijenosu.porlou3.'utvrdivanja,evidentiranja'nadzora'naplateiovrheradi

naplate op6inskih;;*^Op6ine RuZi6 na Ministarstvo financiia' Poreznu upravu'

Prijedlog nadopune je usvojen jednoglasno'

DNEVNI RED

&

prijedlog Proracuna op6ine RuZii 2a2019. godinu s projekcijamaza}}2}' i

202I. godinu
prijedlog Plana razvojnih progfama opdine RuZi6 2019' -202t' godine

I

2.



3. Prijedlog Odluke o izvr5enju Proraduna Opdine RuZi6 za20l9. godinu
4. Prijedlog Programa odrLavanjakomunalne infrastrukture Op6ine RuZii u2019.

godini
5. Prijedlog Programa gradenja objekata komunalne infrastrukture Opiine RuZii u

20T9. godini
6. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Op6ine RuZii za20l9. godinu
7 . Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Opdine RuZii za20l9. godinu
8. Prijedlog Socijalnog programa Op6ine RuZii u 2019. godini
9. Prijedlog Programa utro5ka sredstava naknade zazadrLavanje nezakonito

izgradenih zgradau prostoru na podrudju Opiine RuZi6 za2019. godinu
10. Prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava zarad politidkih stranaka zastupljenih

u Opiinskom vijedu Op6ine RuZi6 u2019. godini
ll. Analiza stanja sustava Civilne zaltite na podrudju Op6ine Ptulil za

2018. godinu
12. Prijedlog Plana razvoja sustava Civilne zaltite za2019. godinu s financijskim

udincima za trogodiSnje razdoblje
13. Prijedlog Programa javnih potreba zaobavljanje djelatnosti HGSSS - Stanice

Sibenik za20l9. godinu
14. Prijedlog Odluke o otpisu zastaqelihpotralivarya s osnova komunalne naknade
15. Zahtjevi
16. Razno
17. Prijedlog Odluke o prijenosu poslova utvrdivanja, evidentiranj a, nadzora, naplate i

ovrhe radi naplate opdinskih poreza Opiine RuZii na Ministarstvo financija,
Poreznu upravu.

Predsjednik Op6inskog vijeda daje dnevni red na glasovanje.

Dnevni red je usvojen jednoglasno.

Toika 1. Proraiun Opdine RuZi6 za2019. godinu s projekcij 
^m^ 

z;a2020. i2021. godinu

Nadelnik Ante Pijuk obrazlaLe proradun Opiine RuZi6 za2019. godinu. KaZe kako Proradun
moLdaizgleda velik, disto iz razloga Sto je postupak javne nabave zavrti6 pri kraju, imamo
oko 6.000.000,00 kn na stavci zaYfti(,.Imamo teku6i program ZaLeIi koji ide dalje i na stavci
je oko 1.400.000,00 kn. Planirani su Javni radovi za slijede6u godinu.
U rashodovnoj strani rma za svakoga po ne5to. Poveiali smo Socijalni program, odnosno
naknade za novosklopljene brakove i novorodendad. Sto se nije potro5ilo u tekuioj godini
prebaciti ie se u slijededu. Sto se tide komunalne infrastrukture, tu je do5lo do poskupljenja
struje pa je iznos na stavci veii. Dio koji se odnosi na tekuie investicijsko odrZavanje
nerazvrstanih cesta, Sumskih puteva, to ostaje na iznosima kao i prije. Sto se tide izgradnje
cesta, tu smo imali zastoj s asfaltiranjem u ovoj godini zbog vrti(,ajer nismo znali ho6e li
pozitivno za nas zavr5iti javna nabava. Sve Sto nije realizirano prebadeno je za slijededu
godinu, nadam se realizaciji vei na prolje6e. Sto se tide gospodarenja otpadom, tu joS moramo
odreden broj kanti nabaviti samostalno, a dio iz sredstava Fonda. Projekt Uredenje tematske
staze Vinogorje RuZi6 6emo prijaviti na natjedaj LAG-a Krka i nadamo se pogitivnom ishodu.
Sto se tide stambene zone, slijedi daljnje ulaganje u elaborate na temelju poziiivnog rjeSavanja
naSih zahtjeva prema Ministarshu drLavne imovine.



Zaizgradnja nogostupa u Gradcu smo dobili lokacijsku dozvolu, projekt je spreman, deka se

izved[eni projet t, dio otkupa zemljista i nadamo se da 6e projekt biti realiziran u 3. kvartalu

2019. godine u suradnji s Zupanijskom upravom za ceste'

Sto se"tide predskolskog odgoja, tu ostaje sufinanciranje prema DV Drnis i povedane su

stavke nadzorana 75.000,00 kn u sludaju da ne bi bilo dostatno.

Uredenje objekata 6e se vr5iti prema prioritetima ulaganja'

Stavka sporta, kulture ostaje napro5logodi5njoj razini.
Potitidke stranke su ostale na otprilike istoj razini kao i ove godine.

Podignut je dio koji se odnosi na gospodarstvo i poljoprivredu, na subvencije' Tu je

,amiSl.leno da se prrie* natjedaja uko bud" interesa nagradi najuspje5niji mladi poduzetnik/

poljoprivrednik.'

Ante Duran otvara raspravu.

Vije6nik Milan Buzov se javlja zanied.
TraZi obja5njenje 100.000,00 kn za nabavu autobusnih dekaonica i smatra da je iznos od

600.000,00 kn- za rzgradnju nogostupa u Gradcu prevelik i da ne bi trebala Opdina to

fi nancirati nego Zupanij ske cestte.

Vje6nik Milan Buzov ima2 amandmana.

TraLi da se na stavci Dom u Kljacima podigne iznos na 1.000.000,00 kn, da se sa stavke cesta

smanji 500.000,00 kn jer ," r irnorom stavljenim od 500.000,00 kn ne6e u roku izvr5iti

potretne sanacije. I t;Zi da se dvjema sluZbenicama opiine digne koeficijent za obta(un

placadabudu kao i u susjednim op6inama'

Nadelnik Ante Pijuk odgovara Sto se tide autobusnih dekaonica da se od podetka polugodi5ta

djeca osnovne Sktle kG r tri lokacije . Zupanya je lrLila da se te lokacije obiljeZe i potrebno

ih je urediti, a to je su dekaonice u Prnjacima, Umljanovidima, RuZi6u.

Sto r. tide iznosa za nogostup Gradac iznos jeste velik ali je trenutno procijenjen na toliko 
'

Sto ne znadi da nede biti manji a ima naznaka da ce biti manji jer 6e Zupanijska uprava za

ceste pomo6i maksimalno. Nogostup je prioritet zbog sigurnosti djece.

Sto r" tide amandmana zaDom u Kljacima, ako se i ne zavr5i u roku nede utjecati na dobre

odnose Ministarstva dr?avne imovine i opdine RuZi6. Amandman je disto populistidki jer

traLite da se smanji iznos za asfaltrarye, i nadelnik postavlja upit da li bi bilo u redu da se

smanji iznos zaasfaltiranje u Mirlovid polju.

Drugi amandman takodir naziva populistidkim jer se zna kad je plata bila smanjena

zapJslenicam a i zna se da teku razfovori s zaposleni cama i da 6e u idu6oj godini predloZiti

pove6anj e koefi cij enta.

Vijeinik Josip Sudi6 se javlja zanie(^
Smatra da je Proradun rasporeden svugdje po malo, ali negdje i premalo.

Vije6nik Josip Sudi6 daje amandman na se sa konta i pozicija Proraduna, gdje je to mogu6e,

iziade 100.000,00 knzlotkup zemljista za igrali5te u otavicama jer je to jedino mjesto koje

nema igrali5te niti za djecu nlti za odrasle.

Istide liako se kapitalnl pomo6i izEIJ fondova ne mogu ostvariti sve dok se objekt Vrtiia ne

zavr5i u cijelosti. To ne6e biti moguiebezpozajmice od banke, nekih 30o% sredstava i to treba

predvidjeti.
U proradun ste stavili uredenje tematske staze vinogorje u RuZi6u, a znate da je jedan od

uvjeta zaqrJ fondove vlasnidki list i koliko mi je poznato taj dio nije u slasni5tvu jedinice

lokalne samouprave.



Navodi kako su iznosi Socijalne potpore minorni, dok je 135'000'00 kn na Reprezentacije'

protokol i Proslave Previ5e.
}O.OOO,OO knzaKultumo ljeto u RuZi6u , Pettovu poiju je previse'

Iznos zatable dobrodoslice u vremenu,, to3em t" .tuluti*o, je dosta u".lik' 45'000'00 kn'

Mi3ljenje je kako je krajnje vrijeme au t. ol3"nima u Otavicama i ostalim objektima da svrha

jer 6e postati teret samirna seb1. Predl aZe dise vise radi na natjedajima' da se potrazi pomo6

od ostalih gradova i op6ina' 
,o ., Rleihrrro i Vrrk< "i i ove godine i

ruristj""j. j"e da ako r" isto prosle godine u Bleiburg i Vukovar,, ne mora se lcl

tro5iti velike iznose. Navodi kako ne prida protiv tJga ve6 samo da se ne mora svake godine'

Iznos od 40.000,00 kn zakonzultantrk. .rr1,rg. je nedostat an,bezprojekata nema tazvoia'

Sto se tide pla6a zaposlenica, bile su t-u".;"."., zaposlilo tt ptodtlttika' koeficijenti su tada

napravljeni u skladu s tada vaLedim rut otttt i- piopisima' Ako tt to promijenilo' dapade

treba povisiti. Navodi kako je zavrtiemenjegova mandatau isplaiena stimulacija po 20 - 30

tisu6a kuna. Ako se ne moZe rijesiti po""eu"j". zakonskim okviiima, stimuracija je dozvoljena

i navodi kako nadeinik nije g piurrg ut o Z"li povisiti koeficijente na svoju ruku'

NadelnikAntePijukzahvaljujenaopseZnojana|iziisugestijama..'
Sto se tide nogometnog igratiSta u Otavicama najprirodnija lokacija bi bila iz biv5u osnovnu

Skolu ali ne zrrada li je itko voljan proauti svoje zemljiste' smatra da bi se amandman trebao

ostaviti za rebalans a u meduwemenu ,. -oZ" vidjeti gdje se moLe izgtaditi i da li je tko

volj an prodati zemlji3te.

Navodi kako za sada nema potrebe za bankovnom pozajmicom za izgradryu i opremanje

vrti6a.
Sto se tide reprezentacije, proslava i protokola i iznosa, to se proteLeV'roz godinu dana i ne

ovise dogadaji samo o Op6ini RuZi6.iu su, izmedu ostalog' autobus za Bleiburg i Vukovar'

program u Cavoglav ama i darovi ,u dii"u, vrjenci,.7.-t oU1l3eZja godi5nje' Iznos i je moZda

velik ali to nije nesto sto nadelnik, ,i^i""it nadelnika i 6 vijecnika potrosi na sebe. Kroz

sustav se to ponovno vraia ,tOrug*u,'ljudima kroz dogadaje' Smatra da treba i6i svake

godine u Vukovar.
NadelniknavodikakojeprojektkulturnogljetaprijavljenurujnunaMinistarstvokultureida
se sredstva odekuju. .. ,.t:^--:
sto se tide prijave projekta na LAG, dvije su projektne prijave , u prijavi nrLeg ranga nue

potrebna gradevinsi alozuoIa, dio koji t. oattoti na vlisni5tvo ne mora biti u vlasni5tl'u

JLP(R)S, mo6e RH kao vlasnik op6Jnarodne imovine dati suglasnost za ulaganje' to je

provjereno.
za tabredobrodoslice ne treba biti potroSeno koliko je navedeno u proradunu jer je planiran

iznos na 1 ponudi, iznos moZe biti i manji

Nadelnik navodi kako je svjestan problema s objektima, u 5ko1i na Banovadi ne6e biti galerija

sve dok se ne rijesi problem vlage, na Antimaiaridnoj stanici su imovinsko - pravni odnosi

nerijeseni, no pok tsut ie se dovesti pod okrilje Opiine'

Josip Sudi6 se javlja ponovno zatiied'

Iznosi kako traZi da mu sluZbe kako vije6niku dostave u pisanom obliku kopije svih troskova'

sa svim specifikacijama i odlukama za troskove s Tekuce priduve i Reprezentacije' protokola i

proslava.

Uslijedila je kratka rasprava vije6nika'

Nadelnik Ante Pijuk odbija amandmane vije6nika Milana Buzova'



Amandman vije6nika Milana Buzova da se stavka Dom u Kljacima povisi s 500'000'00 kn rta

1.000,000,00 kn se daje na glasovanje'

Amandman vije6nika"Milaria Buzova je odbijen s 7 glasova,,za'' i 4 glasova,,protiv"'

Amandman vije6nika Milana Buzova da se dvjema zaposlenicama povisi placa daje se na

glasovanje.
Amandman vijefnika Milana Buzova je odbijen s 7 glasova ,,2a" i 4 glasova "pfotiv"'
Nadelnik ante eijuk odbija amandman vije6nika Josipa Sudi6a.

Amandman vijednika Josipa Sudida da se s pozicija i konta Proraduna iznade iznos od

100.000,00 kn zaotkup ,.-l.jiStu u Otavicamazaigrab\te daje se na glasanje'

Amandman vije6nika iosipa"Suei6a je odbijen s 7 glasova ,,za'' i 4 glasova,,protiv"'

predsjednik vijeca daje Prijedlog Proraduna opcine RuZi6 2a2019' godinu s projekcijama za

2020. i202L godinu na glasovanje'
prijedlog Proracuna opdine RuZi6 za2019. godinu s projekcijama 2a2020' i202I je usvojen

sa Z glasov a ,,2a" ,2 glasa ,,suzdrLan" i2 glasa,,protiv"'

Toika 2. Prijedlog Plana razvojnih programa opdine Ruzi6 zttg' -2021" godine

Nadelnik Ante Pijuk obrazlaLe kako ostaje sve po Proradunu, Plan prati Proradun' sve je

rasporedeno po stavkama i iznosima'

Josip Sudi6 traLi dase podrobnije iznesu stavke'

Naelm* Ante pijuk obrazlaLe pojedinadno svaku stavku.

predsjednik vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.

Ustiiedita.le kratka rasprava i korekcija pisane gre5ke'

predsjednik viieda Ju3i lrptuut3en piilebtog Plan razvojnih programa opdine RuZi6 2019' -
2020. godine na glasanje AnAl - r:
prijedlog Plana- razvojnih programa opcine RuZi6 2019. -202I' godine je usvolen

jednoglasno.

Toika 3. Prijedlog odluke o izvrsenju Proraiuna opcine Ruzi6 za2019' godinu

Nadelnik Ante Pijuk navodi dijelove ove Odluke'
predsjednik vijeca otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.

Nije bilo primjedbi.
predsjednik vijeca daje prijedlog odluke o izvrsenju Proraduna opdine RuZi6 za20l9 ' godinu

na glasanje.

erijedlog-odluke o izvrsenju Proraduna za20l9. godinu je usvojen jednoglasno'

Toika 4. Prijedlog Program odrzavanja komunalne infrastrukture opdine RuZi6 u

2019. godini

Nadelnik Ante pijuk navodi koji su to tro5kovi odrZavanja, tro5kovi su iznosom slidni kao i za

2018. godinu osim dijela potroska elektridne energije gdje je pove6anje 50'000'00 kn'

ObrazlaLe svaku stavku poj edinadno'

Predsjednik vijeda otvara raspfa\u na ovu todku dnevnog reda. s

Nije bilo primjedbi.



predsjednik vije6a daje prijedlog Program odrLavar4akomunalne infrastrukture Opdine RuZii

u2019. godini na glasanje.
prijedlog program odrLavar4a komunalne infrastrukture Opdine RuZi6 u 2019. godini je

usvojen sa 7 glasova,,za'' i 4 giasa ,,suzdrLarf'.

Programa grailenja objekata komunalne infrastrukture opdine

dijelove Programa. Iznosi kako je za izgradr4u ( asfaltiranje)

sredstava a 280.000,00 kn od Sredisnjeg ureda za stambeno

Todka 5. Prijedlog
RuZid u 2019. godini
Nadelnik Ante Pijuk navodi

cesta 1.000.000,00 kn vi5ka

zbrinjavanje.
zaiigradnju ( asfaltiranje ) ceste za Gradac Gornji, iznos od 400.000,00 kn takoder 6emo

trai:iti sufinanciranj. od Mitristarstva regionalno g tazvoja i fondova Europse unije te

Sredi5njeg ureda za stambeno zbrinjavanje. U nastavku navodi izmedu ostalih stavki i

Uredenje tematske staze vinogorje u RuZiiu u iznosu od 185'000,00 kn'

Predsjednik vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.

Vijeenit Josip Sudi6 ima upit gdje podinje i zavrsava tematski put.

Naeenit Ante Pijuk odgouaiu da je to put koji je ucrtan kao opdenarodna imovina, od

dr?avneceste D56 do izlazana Mauzolej sa spojem na Bila6e i Jukice'

Predsjednik vije6a daje ispravljen prijedlog Program gradenja objekata komunalne

infrastrukture Opdine RuZi6 u2019. godini na glasanje'

Prij edlog Pro grama gradenj a obj ekata komunalne infrastrukture
je usvojen sa 9 glasova ,,2a" i2 glasa ,, suzdrLan" '

Opdine RuZii u2019. godini

Toika 6. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu opcine Ruzi6 za2019. godinu

Nadelnik Ante Pijuk obrazlaLe

1000,00 kn vi5e nego Prije.

kako je pomod sportskim udrugama 25.000,00 kn, nekih

Sto se tide odrZavanja i uredenja

Izgradnju pomodnog objekta kod

i za izgradryu tribina na igrali5tu

vrijednost bila niska.

sportskih objekata , izmedu ostalih, povedani su iznosi za

igralista u Kljacima ( Spomen sobe poginuiim braniteljima)

Mose6 jer u oba poziva nije bilo ponuda jer je procijenjena

Predsjednik vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda'

Nije bilo primjedbi.
erldslednik vije6a daje Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Opiine RuZi6 za20l9'

godinu na glasanje.
prijedlog programa javnih potreba u sportu Op6ine RuZi6 za20|9.je usvojen sa 10 glasova

,,za'' i 1 glasom ,,stJzdtLan'n.

Toika 7. Prijedlog Program javnih potreba u kulturi opdine RuZi6 za2019. godinu

Nadelnik Ante Pijuk navodi dijelove ovog Programa'

predsjednik vijeia otvara faspravu na ovu todku dnevnog reda. fr

Nije bilo primjedbi.



Predsjednik vije6a daje Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Opiine RuZi6 za20l9.
godinu na glasanje.

Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Opiine RuZi6 za20l9.je usvojen sa 10 glasova

,,2a" i 1 glasom ,,suzdrLart''.

Toika 8. Prijedlog Socijalnog programa Opdine RuZi6 u 2019. godini

Nadelnik iznosi kako u odnosu na2018. godinu Program sadrLi par izmjena. To se odnosi

sufinanciranje prijevoza udenika u iznosu od 125.000,00 kn za razhku od 70.000,00 kn

2018. godini, jednokratne potpore ua novosklopljeni brak i novorodendad su pove6ane , kao

teku6e donaciju u novcu ustanovama u zdravstvu gdje je planirani iznos 35.000,00 kn.

Predsjednik vijeia otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.

Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vije6a daje Prijedlog Socijalnog programa Opdine RuZip u 2019. godini na

glasanje.

Prijedlog Socijalnog programa Op6ine RuZi6 za20l9.je usvojen sa 9 glasova,,za" i2 glasa

-.suzdrLart".

Toika 9. Prijedlog Programa utro5ka sredstava naknade za zadrilavanje nezakonito
izgradenih zgradat prostoru na podruiju Opdine RuZi6 za20I9. godinu

Nadelnik Ante Pijuk iznosi kako se legahzacrla nezakonito izgradenih zgrada smanjila,

odekuje se i u 2019. godini reahzac1a oko 40.000,00 kn koja 6e se ponovno vracati u javni
prostor zaodrLavanje.

Predsjednik vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.
Nije bilo primjedbi

Predsjednik vije6a daje Prijedlog Programa utro5ka sredstava naknade za zadrLavanie

nezakonito izgradenih zgrada u prostoru na podrudju Opdine RuZi6 za 2019. godinu na

glasanje.

Prijedlog Programa utro5ka sredstava naknade za zadrlavanje nezakonito izgradenih zgradau
prostoru na podrudju Op6ine RuZi6 za 2019. godinu je usvojen sa 9 glasova ,,2a" r 2 glasa

..suzdrLan".

Toika 10. Prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava zz rzd politiikih stranaka
zastupljenih u Opdinskom vijedu Opdine RuZi6 u 2019. godini

Nadelnik iznosi kako ovom odlukom ostaje isti iznos kaoiza 2018. godinu, po raspodjeli,

dinamici i broju vijednika, sve sukladno Zakotu.

Predsjednik vije6a otvara raspravu na ovtl todku dnevnog reda.
Nije bilo primjedbi

na

u
ci



Predsjednik vijeia daje Prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava zaradpolitidkih stranaka
zastupljenih u opiinskom vijeiu op6ine RuZi6 u2019. godini na glasanje.
Prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava zaradpolitidkih stranaka zastupljenih u
opiinskom vijeiu opdine RuZi6 u2019. godini je usvojen sa 9 glasov a,,za,, i2 glasa
,,stJzdrLan".

Toika 11. Analiza stanja sustava Civilne zaltitena podruiju Op6ine Ruii6 za
2018. godinu

Zamjenik nadelnika Dalibor Durdov iznosi da po novom Zakonu o sustavu civilne za1tite
moramo donijeti ovaj akt zajedno s Planom rczvojasustava civilne zaititei sa proradunom.
Sustav civilne za5tite je l<roz proteklu godinu funkcionirao normalno. Bila je obuka dlanova
stoLeta civilne zaltite i delnika jedinice lokalne samouprave. Pri kraju je izrada procjena
rizika od velikih nesreda.

Predsjednik vijeia otvara raspravu na ovu todku dnevnos reda.
Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vijeda dqe Analiza stanja sustava Civilne zahtitena podrudju Op6ine p.u1ic za
2018. godinu na glasanje.
Analiza stanja sustava Civilne zaitite na podrudju Opdine RuZi6 za20Ig. godinu je usvojena
sa 9 glasova,,za" i2 gIasa,,suzdrLan,.

Toika 12. Prijedlog Plana raztoiasustava Civilne zaltite za2}l9.godinu s financijskim
utincima za trogodibnje razdoblje

Ovo je takoder akt koji se mora po novom Zakonuo sustavu civilne zaititeusvojiti na ovoj
sjednici. Konkretno tu je navedeno Sto planiramo u narednoj godini i Sto nam je obveza.

Predsjednik vijeda otvara raspravu na o\u todku dnevnos reda.
Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vijeia daje Prijedlog Plana razvojasustava Civilne zaitite za2019.godinu s
financijskim udincima za trogodisnje razdoblje na glasanje.
Prijedlog Plana tazvoja sustava Civilne zafitite za2019. godinu s financijskim udincima za
trogodiSnje razdoblje je usvojen sa 9 glasov a ,,z,a,, i 2 glasa ,, stJzdrlan,.

Toika 13. Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti HGSSS - Stanice
Sibenik za2019. godine

Zamjenik nadelnika Dalibor Durdov iznosi kako je HGSSS izradio program javnih potreba i
sloZili smo se da taj iznos koji je bio oko 2500,00 kn sada povedamo na 7.000,00 kn. ovdje je
tabela sa opisom tro5kova na Sto ie se iznos utro5iti" S obzirom na narav sluZbe ovo ie
razuman iznos.

Predsjednik vijeda otvararaspravu na ovu todku dnevnos reda.
Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vijeda daje Prijedlog Programa javnih potreba za obavljarye djelatnosti HGSSS -Stanice Sibenik za2019. godine na glasanje.



Prijedlog Programa javnih potreba za obavllanje djelatnosti HGSSS - Stanice Sibenik za
2019. godine je usvojen sa 9 glasova,;za" i2 glasa,,suzdrLan,.

Toika 14. Prijedlog Odluke o otpisu zastarjelih potraZivanja s osnova komunalne
naknade

Nadelnik Ante Pijuk navodi kako je kraj godine ipredlaLe da se duZnicima koji nisu do 31.
prosinca 2015. godine platili svoja dugovanja otpi5e dug.

Predsjednik vijeca otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.
Nije bilo primjedbi
Predsjednik vije6a daje Prijedlog Odluke o otpisu zastarjehhpotralivanja s osnova komunalne
naknade daje na glasanje.
Prijedlog Odluke o otpisu zastaqelih potralivanja s osnova komunalne naknade daie na
glasanje je usvojen sa 10 glasova,,za" i 1 glasom ,,stJzdrlan,

15. Zahtjevi

1. Privatna njega u ku6i Radmila Juras - Zamolba za pla(anje tro$kova
prijevoza

Nadelnik Ante Pijuk navodi da u Zaklludku zahtjeva sa sjednice odrLane 3. listopada 2018.
godine prije financijske potpore treba dostaviti spis pacijenata, mjesedni obradun putnih
tro5kova te obrazloziti zasto se nije ugovorila koncesija za opcinu RuZii.
Dostavljen je neovjeren dokument u Wordu s ispisom broja kilometara po mjesecima s
imenima korisnika.
Nadelnik predlaZe da se zamolba odbije dok se ne dostavi pravovaljan dokument iz kojeg je
vidljiv stvamo nastali putni tro5ak ( platna lista, putni radni list, putni nalog... ) i ou;.i.n
popis korisnika skrbi te napi5e zakljudak.

Predsjednik vijeia daje nadelnikov prijedlog na glasanje.
Prijedlog je usvojen jednoglasno.

2. Valentina Peran -Zamolbaza financijsku pomo6

Nadelnik Ante Pijuk dita zarnolbu i iznosi kako majka tesko oboljelih
financijsku pomo6 za kupnju lijekova za oboljelo dijete.
Nadelnik predlaLe iznos od 1.000,00 kuna.

O prijedlogu nadelnika nije se giasovalo.

3. Damir Berad -Zamolba za financijsku pomod

Nadelnik Ante Pijuk iznosi kako je Damir Bera6, iz Gradca, koji je tesko stradao u prometnoj
nesre6i i potrebna mu je financijska pomoi za daljnle dugotrajno lijedenje. u

Nadelnik predlaLe da se financira u iznosu od 5.000.00 kn.

Predsjednik vije6a daje nadelnikov prijedlog na glasanje.



Prijedlog je usvojen jednoglasno.

Toika 10. Razno

Nadelnik Ante Pijuk moli ovla5tenje vijednika da sklopi s Djelom d.o.o. ugovor o
na naredne dvije godine.

Predsjednik vije6a daje nadelnikov prijedlog na glasanje.
Prijedlog je usvojen jednoglasno.

Vijeinik Josip Sudii moli zamjenika nadelnik da se vidi stanie nerazvrstane ceste

zakupnini

iznad Gabri6a) ier su se neki dijelovi oronuli i treba ih sanirati.

zamjeniknadelnika Dalibor Durdov odgovara da 6e iii sutra vidjeti o demu

( Gornji put

se radi.

Vije6nik Josip Sudi6 napominje nadelniku za vodovod gornji Mosei, da postoji projektna
dokumentacija, glavni projekt i vrijeme je da se to pokrene. Napominje ako ne LeIe iz
Vodovoda suradivati da moZemo iskoristiti to Sto njihov Vodovod prolazikroz nase podrudje.

Nadelnik Ante Pijuk odgovara kako 6e se ostvariti ponovno kontakt s njima i sastanak u tom
smjeru.

Vijednika Josipa Sudida nadalje zarimada li se Sto radi po pitanju vodovoda Gomji Gradac.
Nadelnik Ante Pijuk odgovara potvrdno i kako je predana dokumentacija.

Vije6nika Milana Buzova zanima Sto je s uknjiZbom ceste i da li je potpisan aneks ugovora s
T- com.
Nadelnik Ante Pijuk odgovara kako je od tri ceste dobili smo jednu. Ne zna koja je
katastarska dinamika.
Uslijedila je kratka rasprava.

Toika 17. Prijedlog Odluke o prijenosu poslova utvrtlivanja, evidentiranja, nadzora,
naplate i ovrhe radi naplate opdinskih poreza Opdine RuZid na Ministarsfvo
financija, Poreznu upravu.

Nadelnik Ante Pijuk navodi kako je izmjenau dlanku 3. gdje se navodi Financijska agencija
kao nadleZna organizacija platnog prometa zaduLena zanaplatu javnih prihoda.

Predsjednik vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.
Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vije6a daje Prijedlog Odtuke o prijenosu poslova utvrdivanja, evidentiranja,
nadzota, naplate i ovrhe radi naplate opdinskih porezaOpdine RuZi6 na Ministarstvo
financija, Poreznu upravu na glasanje.
Prijedlog Odluke o prijenosu poslova utvrdivanja, evidentiranj a,nadzora,nfplut. i ovrhe radi
naplate opiinskih poreza Opiine RuZii na Ministarstvo financija, Poreznu rprurru se usvaja
jednoglasno.



Predsjednik vijeda zakljuduje rad qjednice.
Sjednicaje zawsena u20:32 sati.
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